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ادامه از صفحه یک
در این شرایط پوری حسینی به نکته جالبی اشاره 
ک��رد:  »ارایه مبلغ بالات��ر در این مزای��ده، به معنای 
برنده شدن نیست. ضمن این که برخلاف حرف های 
تحریک آمی��ز هدایتی، اص��لا بح��ث اصولگرایی و 
اصلاح طلبی مطرح نیس��ت.« چرا ش��رکت استیل 
آذین درحالی که مدارکش تأیید نشده بود این بار در 
مزایده ش��رکت کرد؟ پوری حسینی جواب واضحی 
دارد: »آن ه��ا نقص ش��ان را برط��رف کردند و حالا 

مدارک آنها را مطالعه می کنیم. بعید اس��ت اهلیت 
3 ش��رکت کننده حاضر در مزایده پرسپولیس تأیید 
نشود. هر 3 این عزیزان مدارکشان کامل است. مدارک 
خریدار استقلال هم باید بررسی بشود تا هیچ مشکلی 
در این زمینه وجود نداشته باشد. هیچ محدودیتی در 
برگزاری مزایده وجود ندارد و قانون این اجازه را داده به 

هر دلیلی مزایده بعدی نیز برگزار شود.«
واکنش ها

امیر عابدین��ی، نماینده اس��تیل آذین که بابت 

رد صلاحیت ش��رکت تحت ریاس��ت هدایتی در 
مراحل اولی��ه مزایده نگران بود، پ��س از رفع نقص 
مدرک و تأیید ش��دن ش��رکت از س��وی سازمان 
خصوصی سازی، نفسی به راحتی کشید:  »امیدوارم 
در کمیس��یون 3 نفره بررسی پیش��نهادها، نقش 
وزیر ورزش و جوانان کمرنگ باش��د. وزارت ورزش 
وجوانان با تمامیت فو تبا ل مش��کل دارد و به جای 
این که موفقی��ت این 2 باش��گاه را رقم بزن��د از آن 
ممانعت می کند. شرکت استیل آذین ایرانیان به هیچ 

وجه بدهی ندارد. گفته بودند 
نقش2 فرزند آقای هدایتی 
پر رنگ است که آن را نیز کم 
کردیم. رقم ما ازهمه بالاتر 
است.« از سوی دیگر مهدی 
دادرس، مدیرعامل س��ابق 
ایران خودرو نسبت  باشگاه 
به واگذاری استقلال به این 
کارخانه واکنش تندی نشان 
داد: »مطمئن هستم ایران خودرو و سایپا تحت فشار 
مجبور به پذیرش استقلال و پرسپولیس شده اند. 
با دلیل و م��درک می توانم بگویم ای��ن کار به نفع 
خودروسازان نیست. من پیش بینی می کنم ظرف 
یکی، 2 س��ال آینده، این دو باشگاه مجددا به دولت 
بازگردانده ش��وند. این روش خصوصی سازی، اصلا 
مناسب به نظر نمی رسد و مثل این است که با رحم 

اجاره ای بچه دار شوی!«
تکلیف پیکان و سایپا چه می شود؟

در طرح اولیه ق��رار بود بدون برگ��زاری مزایده، 
2 باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس به 2 شرکت 
تحویل)اج��اره( داده ش��ود ام��ا با اصرار س��ازمان 
خصوصی س��ازی به برگزاری مزایده، این 2 باید با 
بالاترین پیش��نهاد در مزایده شرکت کنند. به نظر 
می رسد در این که ایران خودرو و سایپا، ابتدای هفته 
آینده مالکیت 2 باشگاه را به عهده می گیرند، تردید 
زیادی وجود ندارد ام��ا در این صورت تکلیف دیگر 

تیم های تحت پوشش این 2 شرکت چه می شود؟ 
ش��نیده ها حکایت از آن دارد ک��ه امتیاز پیکان 
سقوط کرده به لیگ دس��ته اول واگذار می شود؛ از 
طرفی سایپای شمال، تیم حاضر درلیگ دو احتمالا 
جای سایپا را در لیگ برتر می گیرد تا مازندران هم در 

لیگ برتر نماینده داشته باشد. 

مزایده واگذاری استقلال و پرسپولیس برگزار شد

سایپاوایرانخودرودنبالخریدسرخابیها
پوری حسینی: تا یکشنبه صبر کنید، بعید است کار به مزایده پنجم کشیده شود

پیامتشکررهبرمعظمانقلاب
برایتکواندوکاران

در پی کس��ب مقام قهرمانی تیم ملی تکواندو 
در مسابقات جهانی روسیه، رهبر معظم انقلاب 
اسلامی با صدور پیامی از دست اندرکاران و اعضای 
تیم ملی تکواندو تش��کر کردند. مت��ن پیام رهبر 

معظم انقلاب به این شرح است:  
»بسمه تعالی«

کسب مقام قهرمانی جهان را به تکواندوکاران 
و دس��ت اندرکاران تیم ملی کشور عزیزمان ایران 
تبری��ک می گویم و از این که توانس��تید بار دیگر 
پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران را به اهتزار 

درآورید تشکر می کنم.
سیدعلی خامنه ای
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نفت- الاهلی؛ ساعت 20 امشب در ورزشگاه آزادی

ادامهجدالهایایرانوعربستان
ش�هروند| قس��مت دوم نبرد فوتبال��ی ایران و 
عربستان با جدال ساعت 20 امشب بین نفت تهران 
و الاهلی عربستان در ورزشگاه آزادی انجام می شود. 
بازی رفت یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا برای 
تیم بی طرفدار تهران راهی برای پاک کردن خاطره 
تلخ هفته آخر لیگ برتر ایران است؛ جایی که برای 
دومین سال متوالی تا لب چش��مه قهرمانی رفت و 
درنهایت با تس��اوی پرحرف و حدیث 3 بر 3 مقابل 

تراکتورسازی، تشنه   برگشت.
انگیزه فراوان

تیم علیرضا منصوریان با داشتن مهره های باانگیزه  
و جوان در اولین فصل حضور در لیگ قهرمانان آسیا 
به مرحله حذفی رسید و حالا چشم امید به حمایت 
هواداران سایر تیم ها دارد. حداقل منصوریان چنین 
چیزی می خواه��د:  »پس از پایان لی��گ ایران یک 
آنالیز کامل از این تیم داش��تیم. هرچن��د ما هوادار 
نداریم اما معتقدیم هواداران استقلال، پرسپولیس و 
آذری زبانان کمک می کنند. الان بحث کشور مطرح 
اس��ت و کلمه نفت پشت پرچم گم می ش��ود. اگر 
10هزار نفر هم به ورزشگاه بیایند، انگار 100 هزار نفر 
به استادیوم آمده اند. نگاه مان نگاه ملی است و پرچم 
کشورمان در دست راست ما قرار دارد و با تمام وجود 

برای پرچم مان مبارزه می کنیم.«
شرایط عربستانی ها 

الاهلی پس از نایب قهرمان��ی در فصل تازه پایان 
یافته لیگ عربس��تان، حضور در فصل آینده لیگ 
قهرمانان را قطعی می بیند؛ درست مانند نفت. آنها 
در جم��ع 16 تیم برتر ادعاهای زی��ادی دارند چون 
ستاره هایی مانند سعد الموالد، اوس��اما حوصاوی، 
صالح الشهری و البته اسوالدو و برونوی برزیلی را در 
اختیار دارد. کریستین گروس، سرمربی سوییسی با 
کوله باری از تجربه ناش��ی از مربیگری در سطح اول 
فوتبال دنیا، قصد خواباندن مچ منصوریان را دارد اما 
تیم زردپوش ایران، خیلی از مدعیان این چنینی را 
نفتی کرده است. سبک بازی الاهلی بیشتر مبتنی 
بر ضد حمله بوده و تیم جوان منصوریان هم به استناد 
آنچه دیدیم در ضد حم��لات تخصص ویژه ای دارد. 
سبک خاص و هجوم همه جانبه تیم تهرانی در دقایق 
پایانی درآمیخته با ش��ور جوانی، این فصل گل های 
دقیقه نودی زیادی را برای تیم به ارمغان آورده است. 
این بار الاهل��ی مقابل غول جدید و بی س��روصدای 

فوتبال ایران مقاومت می کند یا زانو می زند؟

  احتمال تغییر نتیجه دیدار تراکتورسازی - 
نفت| بنا به دس��تور ریاست جمهوری جناب دکتر 
روحانی، محمود گ��ودرزی وزی��ر ورزش و جوانان 
در راس هیات��ی برای رس��یدگی ب��ه اتفاقات بازی 
تیم ه��ای تراکتورس��ازی تبریز و نفت ته��ران روز 
گذشته به آذربایجان شرقی سفر کرد. گودرزی در 
زمان ورود خود به تبریز درباره احتمال تجدید این 
دیدار می گوید: »احتمال تجدید ای��ن دیدار دور از 
ذهن نیست اما این اتفاق برای فوتبال ما اصلا  خوب 

نیست.«
  حمله مجیدی به استقلالی ها| فرهاد مجیدی 
با انتشار پیامی به اعضای کنونی تیم استقلال حمله 
کرد. در بخش��ی از این پیام آمده اس��ت: »هواداران 
عزیز و دوست داش��تنی؛ روزهای روشن استقلال 
نزدیک است. به زودی بی کفایت ترین هیأت مدیره و 
کادر فنی تاریخ باشگاه بزرگ استقلال کنار خواهند 
رفت و دوباره به کمک و حمایت شما »عدد و نماد« 
جدیدی را برای همه استقلالی های عزیز در سراسر 

جهان خلق خواهیم کرد.«
  م�دال ط�لای بان�وی س�نگ نورد ایرانی| 
رقابت ه��ای س��نگ نوردی بین المللی بان��وان در 
ویکتوریای کان��ادا برگزار ش��د که ط��ی آن فرناز 
اس��ماعیل زاده قهرمان و رکورددار س��رعت بانوان 
ایران بر سکوی نخس��ت این مس��ابقات ایستاد و 
مدال طلا را بر گردن آویخت. اس��ماعیل زاده با 2 بار 
رکوردشکنی توانس��ت رکورد بانوان کش��ور را که 

متعلق به خودش بود ۹ ثانیه ارتقا و بهبود بخشد.
  جریمه سنگین در انتظار بسکتبال| مرحله 
دوم رقابت های بس��کتبال قهرمانی غرب آس��یا از 
هش��تم خرداد در اردن برگزار می شود که قرار بود 
تیم منتخب باش��گاه های ایران ب��ا هدایت محمد 
کسایی پور در این رقابت ها شرکت کند اما به دلیل 
این که هنوز ویزای بازیکنان صادر نش��ده، احتمال 
دارد تیم مل��ی ایران نتواند در ای��ن دوره از رقابت ها 
ش��رکت کند که این اتفاق جریمه 25 هزار دلاری 

برای فدراسیون ایران در پی خواهد داشت.

تبریک

لیگ قهرمانان آسیا

 صرفاً جهت اطلاع!

تیتر بازی

  در راس��تای گس��ترش فرهن��گ ورزش در 
بازداش��تگاه اوین، رئیس فدراس��یون والیبال از 

فضاهای ورزشی این بازداشتگاه دیدن کرد.
 تیم گالاتاسرای،  قهرمان این فصل ترکیه به تبانی 

متهم شد تا پرونده جدیدی به جریان بیفتد.
  جونیت چاک��ر از ترکیه و مارتین اتکینس��ن از 
انگلیس به ترتیب فینال لیگ قهرمانان و لیگ اروپا 

را قضاوت می کنند.

گل محم�دی:  عن��وان بهتری��ن را مدی��ون 
پرسپولیسی ها هستم

اسلامیان:  اگر اولین قهرمانی سپاهان بود، شاید 
مافیای اصفهانی صحت داشت

خ�ادم:  به مسئولان استقلال گفته بودم تا زمان 
برگزاری مزایده تصمیم گیری نکنند

مظلومی:  سرمربی شوم،  مجیدی دستیارم است
همدانی:  به استادان مجیدی تبریک می گویم که 

او را باادب بار آوردند!
زرینچه:  مجیدی اگر تعصب داشت استقلال را 

تنها نمی گذاشت

گفت وگو با رئیس فدراسیون جودو: 

رستگار:
باکمبودورزشکارمواجههستیم!

ش�هروند| جودوی ایران که سال هاست درگیر 
حواشی ش��ده و در بحران عمیقی فرو رفته،  حتی با 
تلاش های 2 سال اخیر رستگار و میراسماعیلی هم 
نتوانسته جایگاهی حتی در آسیا پیدا کند و اخیرا با 
یک برنز به کار خود در رقابت های قهرمانی قاره کهن 
پایان داد. به سراغ رئیس فدراسیون جودو رفتیم تا در 
فاصله نزدیک به یک سال تا المپیک شرایط جودو را 
جویا شویم. در ادامه گفت و گوی »شهروند« با محمد 

رستگار را در ادامه می خوانید: 
   از نتایج�ی که ج�ودوکاران در مس�ابقات 
قهرمانی آسیا به دست آوردند،  راضی هستید؟

ش��اید فقط یک م��دال برنز به دس��ت آوردیم اما 
جودوکاران مبارزات خوبی انجام دادند. چشم اندازی 
که در این رقابت ها من مشاهده کردم، مثبت است. 
مولایی که مدال برنز به دست آورد، قهرمان المپیک 
لندن را مغلوب ک��رد و همه را به وج��د آورد. در هر 
صورت باید با این شرایط بسازیم تا وضعیت مان روز 

به روز بهتر شود.
   پس چ�ه زمانی جودوی ای�ران می تواند به 

روزهای اوج خود بازگردد؟
متاس��فانه ما دچار کمبود نیروی انسانی هستیم 
و تعداد محدودی ورزش��کار داریم. اگر قرار است که 
تحولی در جودو رخ بدهد،  نوجوانان و نونهالان فعلی 
باید به رده بزرگس��الان برس��ند چون م��ا روی آنها 

سرمایه گذاری کرده ایم.
  درحال�ی از کمبود نیروی انس�انی صحبت 
می کنید ک�ه یک دهه قبل ج�ودوی ایران در 

آسیا چند طلا به دست می آورد؟
همان زمان خودم مربیگری می کردم. می توانم با 
قاطعیت بگویم که جمعیت جودوکار ایران حدود 3 
برابر الان بود. خیلی سعی کردیم که این جمعیت را 
بیشتر کنیم و موفق شدیم سالیانه 10 تا  15 درصد 
به این جمعیت بیفزاییم. متاسفانه دوران سیاه جودو 
باعث ش��د که علاقه مردم نس��بت به این رشته کم 

شود.
  ش�ما هنوز زمان می خواهید اما ق�ول داده 
بودی�د در المپی�ک 2016 نتای�ج اولی�ه این 

جوانگرایی را مشاهده کنیم.
هنوز هم امیدوارم برای المپیک 2016، 3 سهمیه 
کس��ب کنیم و حداقل در برزیل یک برنز به دس��ت 
آوریم. کار مش��کلی اس��ت اما نش��دنی نیست. به 
برنامه ای که گفتم،  اعتقاد دارم اما این نوجوانانی که 

الان داریم،  به المپیک 2020 می رسند.
  از روزی که به فدراسیون آمدید با انتقادهای 
زیادی مواجه هستید که به خاطر عدم حضور 
یک ورزش�کار به نام رودکی است. دراین باره 

صحبت کنید.
من بیش از 2 سال است که به کادرفنی گفته ام که 
فدراسیون هیچ مشکلی با رودکی ندارد. او باید فضای 
ذهنی اش را باید به س��مت ورزش ببرد چون راجع 
به رئیس فدراسیون و وزیر ورزش نظردادن درست 
نیست. درهای تیم ملی همیشه باز است اما این آقا به 
دنبال اهداف دیگری است و انگار قصد ورزش کردن 
ندارد. اگر قرار اس��ت ورزش کن��د،  جلو بیاید وگرنه 
حتی قهرمان المپیک هم حق ندارد درباره مدیریت 

من نظر بدهد. 
  مدت�ی قبل بح�ث انتخاب مرب�ی خارجی 

مطرح شد اما به جایی نرسید. چرا؟
جودو رشته ای اس��ت که برای اس��تخدام مربی 
خارجی باید با فدراسیون جهانی هماهنگ باشیم. 
من هم از رئیس فدراسیون جهانی خواستم که یک 
مربی ت��راز اول را به ما معرفی کند او گفت اگر مربی 
تراز اول می خواهید باید تا بعد از المپیک 2016 صبر 
کنید زیرا الان تمام آنها مش��غول فعالیت هستند. 
درواقع مربی ای که مناسب کشورمان باشد و بتواند 
به جودوی ایران کمک کند،  الان در جهان نداریم اما 

به طور پیوسته این موضوع را دنبال می کنیم.

آقای رئیس

ش�هروند| آن روزهایی که دس��ت به زان��و، مانند 
شکارچیان خبره درون محوطه جریمه رقبا به دنبال 
شکاری برای محبوب ابدی اش می گشت، مدت ها از 
ابتلایش به الکل می گذشت.  وقتی درباره تونی آدامز 
حرف می زنیم، یاد شخصیت اول فیلم »تعطیلات از 
دست رفته« یکی از شاهکارهای بیلی وایلدر می افتیم.  
آدامز در دوران طولانی دایم الخمر بودنش، ش��بیه 
شخصیت اول فیلم، برای رسیدن به الکل، حاضر 
به انجام هرمش��قتی بود اما بعد از 5 سال، وقتی 
محبت دست نخورده هواداران نسبت به خودش 

را دید، ترجیح داد با الکل مبارزه کند. 
روزهای مبارزه

پس��ر متولد 10 اکتبر 1۹66 چند س��ال 
بعد از این که بازوبند کاپیتانی آرسنال را از 
»کنی سنس��ام« گرفت به الکل روی آورد.  
دلیل او، عشق به آرسنال بود:  »شما، حتی 
اگر یک هوادار به ش��دت عاش��ق باشید، 
تنها 2 روز بع��د از ناکامی تیم، ناراحت 
می مانی��د اما من آن قدر آرس��نال را 
دوست داشتم که بعد 

از بی اهمیت ترین شکست ها نیز تا زمان بردن بازی بعدی، افسرده 
می شدم. « شاید این حرف ها توجیه مناسبی برای روی آوردن به 
الکل نباشد اما نشان دهنده علاقه فراوان و البته منسوخ شده یک 
بازیکن به تیمش اس��ت.  آدامز مدتی کوتاه ب��ه خاطر حضور در 
کلینیک های مختلف به قصد درمان اعتیاد به الکل از عش��قش، 
آرسنال دور شد اما با اراده ای آهنین برگشت و نه تنها کاپیتان ماند، 
بلکه در روزهای ابتدایی دوران طلایی ونگر هم، مرکز حادثه بود؛ با 

همان ژست خاص هنگام کرنر زدن آرسنالی ها.  2 دست روی زانو!
امور خیریه

بی گمان بخش��ی از بهترین روزهای زندگی آدامز، هنگام ترک 
کامل الکل و بازگشایی موسسه خیریه ای در سپتامبر 2000 رقم 
خورد.  تونی با افتتاح این مرکز به ورزش��کاران و افرادی که مانند 
او به الکل اعتیاد داش��تند، فرصت درمان و ادامه زندگی به شکل 
سالم را داد. پزشکان و روانشناسان خبره این موسسه، هر اعتیادی 
را از بی��ن می بردند؛ از مواد مخدر تا ش��رط  بندی! اگر می خواهید 
اطلاعات بیشتری از این مرکز به دس��ت بیاورید، باید بدانید افراد 
مبتلا به محض ورود با برنامه 12 مرحله ای لازم الاجرا برای بهبود 
مواجه می ش��وند و رس��یدن به مرحله دوازدهم مترادف است با 
بهبودی کامل.  افراد سرشناس��ی مانند کیت هوت، التون جان و 
الکس ری از حامیان مالی مرکز تأسیس شده توسط تونی هستند 

و اتحادیه فوتبال انگلیس هم به عنوان یک اسپانسر قدرتمند، کاملا 
هوای موسسه خیریه آدامز را دارد.  کاپیتان سابق آرسنال آن قدر 
س��خاوتمند بود که حتی عواید بازی بزرگداشتش را که از سوی 
آرسنالی ها تدارک دیده شده بود به بنیاد خیریه خودش اختصاص 
داد.  در نهایت، این بازی سودی 500 هزار پوندی نصیب موسسه 
خیریه کرد.  اگر تصور می کنید فعالیت های خیرخواهانه آدامز به 
همین موسسه ختم می شود، سخت در اشتباه هستید چون او یکی 
از حامیان بنیاد غیردولتی »ناکوآ« است.  عمده هدف این موسسه، 
ارایه اطلاعات، مشاوره و حمایت از کودکان والدین مبتلا به الکل و 
مواد مخدر است. »ناکوآ« برنامه آموزشی گسترده ای برای آموزش 
و جلوگیری کودکان از ابتلا به بیماری س��ابق کاپیتان سال های 

گذشته تیم ملی انگلیس دارد. 
اوضاع فعلی

مرد اول س��ابق آرس��نال و تیم ملی انگلیس پس از پشت س��ر 
گذاش��تن چند دهه زندگی پرفراز و نشیب از زمان کنار گذاشتن 
فوتبال درسال 2002، روزهای آرامی را پشت سر می گذارد. اعتبار 
او آن قدر زیاد بود که پس از پشت سرگذاشتن نصفه و نیمه مدارج 
مربیگری، بی چون و چرا روی نیمکت رهبری ویکامب و س��پس 
پورتسموث و درنهایت »کابالا« نشس��ت و هر چند کوچکترین 

موفقیتی برای این تیم ها رقم نزد اما کماکان محبوب ماند. 

 ستون ثابت 
چهارشنبه ها

بیژن مقانلو،  سرمربی تیم ملی تکواندو در گفت وگو با »شهروند«:

هدفبعدی،کسب4مدالخوشرنگالمپیکاست
  مهماندوست رقیب من نیست

درباره تونی آدامز که دوران سیاه زندگی را پشت سر گذاشته است

از اعتیاد به الکل تا اعتیاد به خدمت

ش�هروند| تیم ملی تکوان�دوی ای�ران برای 
دومین بار بر س�کوی قهرمانی جهان ایستاد و 
س�رمربی با انگیزه این تیم نی�ز عنوان برترین 
مربی جهان را کسب کرد. او و شاگردانش موفق 
شدند افتخاراتی را که تیم ملی تکواندو در سال 
2011 با رضا مهماندوس�ت به دس�ت آورده بود 
و برخی تص�ور می کردند که تک�رارش به این 
زودی ها در دس�ترس نباش�د، بعد از 4 سال در 
روس�یه تکرار کنند. گفت وگوی »شهروند« با 

بیژن مقانلو را در ادامه می خوانید: 
   قبل از اع�زام به روس�یه ب�رای حضور در 
مسابقات جهانی با اطمینان از قهرمانی صحبت 
نمی کردید ام�ا این اتفاق حتی زودت�ر از پایان 

مسابقات رخ داد...
من هم�واره در مصاحبه هایم به م�ردم قول 
می دادم که دلش�ان را ش�اد خواهیم کرد چون 
تکواندوکاران همیش�ه چنی�ن کاری را انجام 
داده اند. درست است که قول قهرمانی نمی دادم 
ام�ا در دل�م ب�ه تکواندوکارانی که با خ�ودم به 
روس�یه می بردم،  ایمان داشتم و برای قهرمانی 
تیم را بسته بودم. خدا را شکر که این اتفاق هم 

رخ داد.
     قبول داری�د در برخی اوزان انتظ�ارات از 

تکواندوکاران باتجربه بالاتر بود؟
ما رقابت سخت و دشواری با تیم های روسیه،  
ازبکستان و کره جنوبی داشتیم که این موضوع 
کارم�ان را در تم�ام اوزان س�خت ک�رده بود. 
به هرحال نمی توانیم انتظار داش�ته باشیم که 
تمام مدال ها به تکواندوکاران ما برس�د. رقبای 
ما نیز سرسخت بودند و درواقع مدال ها در اوزان 

مختلف تقسیم شد. نفراتی هم که حذف شدند 
با هر پیروزی خود امتیازات�ی را برای تیم ایران 
به ارمغان آوردند. به هرحال همه چیز دس�ت به 

دست هم داد تا این موفقیت حاصل شود.
     ش�ما در این رقابت ها جوانگرایی عجیبی 

انجام دادید؛ دراین باره صحبت کنید.
ما ب�رای انتخاب نف�رات هیچ وقت ب�ه نام ها  
نگاه نمی کنیم و همین امر س�بب شد همدلی 
و همفکری در تی�م به وجود  آید ک�ه درنهایت 
باعث رسیدن به این افتخار شد. تصور می کنم 
ش�فافیتی که در کارمان به خ�رج دادیم باعث 
شد که این جوانان روی کار بیایند و ما هم خیلی 
به جا اعتم�اد کردیم. هیچ وقت من ش�خصا به 
بازیکنی نگفتم از تیم ملی برود یا نرود چون یک 

چارچوب مشخص برای تیم ملی تعریف کردیم.
    رضا مهماندوس�ت ک�ه پی�ش از این تنها 
عن�وان قهرمانی ای�ران در مس�ابقات جهانی 
با س�رمربیگری او به دس�ت آمده ب�ود،  در این 
رقابت ه�ا هدایت تی�م آذربایج�ان را برعهده 

داشت. برخوردی با او داشتید؟
بله،  رضا از دوستان خوب من است و به عنوان 
یک ایرانی افتخاری برای ما محسوب می شود. 
ما هیچ مش�کلی با ه�م نداریم. به هرح�ال او 
زمانی در این جایگاه بوده و حالا من در س�مت 

سرمربیگری تیم ملی انجام وظیفه می کنم. 
   مهماندوست در اینستاگرامش عنوان کرده 
بود که به زودی خبرهای خوش�ی می ش�نوید. 

شما او را رقیب خودتان می دانید؟
من فقط با خودم رقابت می کنم و هیچ کسی را 
رقیبی برای خودم نمی دانم. تفکرم همیشه این 

است که اگر خیلی زرنگ باشم، می توانم خودم 
را ثابت کنم و به آن اهدافی که در ذهنم ترسیم 
کرده ام،  برسم. هنوز 2 سال نشده که سرمربی 
تیم ملی هس�تم و ترجیح می دهم ک�ه مردم و 

مسئولان درباره کارنامه ام قضاوت کنند.
    شما عنوان بهترین مربی جهان را نیز بعد از 
قهرمانی ایران کسب کردید. این عنوان سقف 

آرزوهای یک مربی است؟
این عنوان بسیار ارزش�مند است و من آن را 
فقط برای خودم نمی دانم. ضم�ن این که هنوز 
اهداف زیادی داریم و نباید به این 
مقام ها دل خوش کنیم. کار 
ما ب�ه محض بازگش�ت 
ب�رای  ای�ران  به 

مسابقات بعدی و کسب سهمیه کامل المپیک 
آغاز می شود و نباید از حریفان عقب بیفتیم. 

   پیش بینی تان از نتیجه تکواندوی ایران در 
المپیک 2016 چیست؟

در دوره ه�ای قبل�ی المپی�ک هر کش�ور 2 
سهمیه داشت که ما معمولا یک مدال به دست 
آوردیم. در این المپیک این فرصت وجود دارد 
که 4 سهمیه کس�ب کنیم و امیدوارم که بعد از 
قطعی شدن 4 سهمیه 
4 مدال خوش رنگ 
در المپی�ک برزیل 

به دست آوریم. 


